
INFORMACJA Z PRAC BURMISTRZA 

MIASTA I GMINY KĘPNO 

W OKRESIE OD DNIA 14 LISTOPADA 2018 R. DO 25 GRUDNIA 2018 R. 

 

1. OŚWIATA, KULTURA, SPORT 

 

1.1. Narada organu prowadzącego z dyrektorami szkół 

We wtorek, 13 listopada 2018 r. odbyło się spotkanie organu prowadzącego z dyrektorami 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Kępno. Z ramienia Gminy Kępno w spotkaniu 

uczestniczyli Burmistrz Miasta i Gminy Kępno, Naczelnik WOKiS Małgorzata Frala-Kędzior, 

Zastępca Naczelnika WOKiS Karolina Górecka oraz pracownik WOKiS Tomasz Wróblewski.  

Na spotkanie zaproszeni zostali przedstawiciele Spółki Projekt Kępno, w osobie Prezes Karoliny 

Pilarczyk-Dworaczyńska, oraz pracownika spółki Agaty Sztuckiej.  

Podczas narady umówiono wstępne założenia korzystania przez szkoły z krytej pływalni Qarium w 

Kępnie. 

Pośród innych tematów omawianych podczas spotkania znalazły się: 

- program szkoleniowy pod nazwą „Akademia Siatkówki PGE Skry Bełchatów” skierowany do 

uczniów klas IV – VI, 

- organizacja „Lekkoatletycznych Czwartków” i rozgrywek „Szkolnego Związku Sportowego”. 

W końcowej części spotkania poruszone zostały tematy prowadzone przez pracowników WKSiFE. 

Naczelnik tego wydziału Sylwia Humelt wraz z Anną Krowiorz-Śpik omówiły sprawy dotyczące 

programów: „Umiem pływać” i „Kępno wolne od smogu”. Natomiast Anna Dulian zapoznała 

zebranych z założeniami programu „Ja w sieci”. 

 

2. KOMUNIKACJA SPOŁECZNA I FUNDUSZE EUROPEJSKIE 

 

2.1. Happening ekologiczny  

 W dniu 14 listopada, dzieci z przedszkoli i uczniowie szkół podstawowych z naszej gminy 

zgromadziły się przed ratuszem, by uczestniczyć w happeningu ekologicznym. Tego dnia 

rozstrzygnięte zostały konkursy  pn. „Cuda z tego, co się Przedszkolakom zebrać uda” skierowany 

do dzieci przedszkolnych. Z kolei uczniowie szkół podstawowych wykonali banery z hasłami 

ekologicznymi, dotyczącym  niskiej emisji. Podczas happeningu Burmistrz Miasta i Gminy Piotr 

Psikus wręczył laureatom nagrody.  

Konkursy stanowią cześć projektu realizowanego przez Gminę Kępno pn. „Kępno wolne od 



smogu, czyli upowszechnianie wśród mieszkańców pozytywnych zachowań przyjaznych 

środowisku poprzez organizację konkursów, konferencji i wydanie publikacji o tematyce 

ekologicznej”. 

Na realizację projektu Gmina Kępno otrzymała dotację w wysokości 19 250,00 zł ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

 

2.2. Wizyta gości z Ukrainy 

 W dniu 15 listopada 2018 r. , grupa dwudziestu dziewięciu gości z Marianówki, z obwodu 

żytomierskiego na Ukrainie odwiedziła gminę Kępno. Wizyta odbyła się w ramach projektu, który 

Stowarzyszenie Kalisz XXI realizuje wspólnie z Senatem RP. 

Podczas wizyty goście spotkali się z Burmistrzem Piotrem Psikusem, a także mieli okazję 

odwiedzić wieżę ciśnień Spółki „Wodociągi Kępińskie” sp z o. o. , krytą pływalnię oraz fabryki 

meblowe.  

 

2.3. Konferencja „Stop Smog – Kępno Wolne Od Smogu” 

 W dniu 19 listopada 2018 roku w Kinie „Sokolnia” w Kępnie odbyła się konferencja pt. 

„Stop Smog – Kępno Wolne Od Smogu”, realizowana w ramach projektu „Kępno wolne od smogu, 

czyli upowszechnianie wśród mieszkańców pozytywnych zachowań przyjaznych środowisku 

poprzez organizację konkursów, konferencji i wydanie publikacji o tematyce ekologicznej”.  

Tematyka konferencji obejmowała zagadnienia związane z niską emisją i jej wpływem 

na środowisko i zdrowie człowieka, możliwości i sposoby ograniczenia i eliminowania niskiej 

emisji. Dodatkowo przedstawiono problematykę prawidłowej segregacji odpadów w ramach 

nowych zasad, które będą obowiązywały na terenie Gminy Kępno od 1 lipca 2019 roku. 

 

2.4. Konferencja prasowa dotycząca wydania publikacji pt. „Dzieje Kępna. Od początku 

istnienia do 2015 r.”  

 W dniu 4 grudnia 2018 r. odbyła się konferencja prasowa nt. zrealizowania i wydania 

książki pt. „Dzieje Kępna. Od początku istnienia do roku 2015” autorstwa Stanisława Kowalskiego. 

 Na wydanie książki Gmina Kępno pozyskała dotację z Europejskiego Funduszu Rolnego 

na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez 

społeczność objętego PROW na lata 2014-2020 w kwocie 7 000,00 zł. Całkowita wartość zadania 

wynosi 11 000,00 zł. 

 

2.5. Podsumowanie działalności Kępińskiej Rady Sportu 

 W dniu 3 grudnia 2018 r. odbyło się spotkanie wieńczące działalność Rady Sportu. 



Członkowie Rady podsumowali działalność i zakończyli swoją kadencję. W trakcie trwania 

kadencji 2015-2018 członkowie Rady zajmowali się przede wszystkim opiniowaniem projektów 

zadań inwestycyjnych oraz wydarzeń o charakterze sportowym. Ponadto członkowie Rady 

aktywnie brali udział w pracach nad organizacją plebiscytu sportowego. Plebiscyt w edycji 2017 

przyciągnął blisko tysiąc głosujących, którzy w ten sposób postanowili docenić aktywność 

sportowych organizacji oraz ich podopiecznych a przede wszystkim swoimi głosami wyróżnić 

osiągnięcia zawodników. 

 

3. GOSPODARKA KOMUNALNA, NIERUCHOMOŚCI, OCHRONA ŚRODOWISKA I 

PLANOWANIE PRZESTRZENNE 

 

3.1. W dniu 27 listopada 2018 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

149/2018 w sprawie: dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno,  

w trybie bezprzetargowym, nieruchomości zabudowanej położonej w Kępnie, przy ul. 

Bocznej. Zarządzenie dotyczy w szczególności dzierżawy nieruchomości gruntowej, zabudowanej 

murowanym budynkiem gospodarczym o powierzchni użytkowej 25 m2, położonej w Kępnie, przy 

ul. Bocznej, oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 665/2 o powierzchni 0,0193 ha, dla której V 

Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr 

KZ1E/00056161/5, w drodze bezprzetargowej, na rzecz osoby fizycznej, z przeznaczeniem na 

prowadzenie ogrodu działkowego. Okres dzierżawy wynosi miesiące. Łączna kwota czynszu 

dzierżawy została ustalona w wysokości 100,00 zł netto (słownie: sto i 00/100 złotych), plus 

należny podatek VAT. W dniu 27 listopada 2018 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno zwarł 

stosowną umowę dzierżawy. 

 

3.2. W dniu 21 listopada 2018 roku, o godz. 10:00 odbył się I ustny przetarg nieograniczony 

dotyczący sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej w Kępnie, przy ul. 

Bocznej, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej Kępno, obrębie 

Kępno, jako działka 665/1 o powierzchni 0,0600 ha, dla której V Wydział Ksiąg Wieczystych w 

Sądzie Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą KZ1E/00056161/5. Cena wywoławcza do 

I przetargu została ustalona na kwotę została ustalona na kwotę 73.806,00 zł (słownie: 

siedemdziesiąt trzy tysiące osiemset sześć złotych) netto, plus należny podatek VAT, wg stawki 

obowiązującej w dniu sprzedaży nieruchomości. Do przetargu dopuszczono jedną osobę, która w 

podanym w ogłoszeniu o przetargu terminie jako jedyna wniosła wadium. W wyniku pozytywnego 

rozstrzygnięcia przetargu nabywcą nieruchomości został p. Jarosław Świerczyk. Cena sprzedaży 

nieruchomości, ustalona w drodze przetargu wynosi netto 74.546,00zł (słownie: siedemdziesiąt 



cztery tysiące pięćset czterdzieści sześć złotych) plus należny podatek VAT, wg stawki 

obowiązującej w dniu sprzedaży nieruchomości. Zawarcie notarialnej umowy kupna-sprzedaży 

planuje się na dzień 12.12.2018 r.    

 

3.3. W dniu 5 grudnia 2018 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

151/2018 w sprawie: określenia ceny zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno 

nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Sienkiewicza 21 w Kępnie, przeznaczonej do 

sprzedaży w trybie bezprzetargowym. 

 

3.4. W dniu 5 grudnia 2018 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

152/2018 w sprawie: zamiany nieruchomości położonej w obrębie Krążkowy oznaczonej 

geodezyjnie jako działka nr 903/9 i nieruchomości położonej w obrębie Krążkowy oznaczonej 

geodezyjnie jako działka nr 903/12. 

 

3.5. W dniu 5 grudnia 2018 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

153/2018 w sprawie: oddania w najem na okres kolejnych trzech miesięcy, w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości położonej w Kępnie przy ul. Wiatrakowej (Os. 700-lecia). 

 

 

4. WYDZIAŁ ROZWOJU 

 

4.1. Inwestycje drogowe zakończone: brak 

 

4.2. Inwestycje drogowe w trakcie realizacji: 

 

Budowa drogi nr G859674 Przybyszów-Szklarka Mielęcka 

Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej drogi relacji Przybyszów-Szklarka Mielęcka 

o długości 1313 m. Generalnym wykonawcą robót jest Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo-

Mostowe S.A. z Kępna. Wartość kontraktu wynosi 671 758,97 zł brutto. Termin realizacji: 31 

grudnia 2018r. 

 

4.3. Przetargi ogłoszone:  brak 

 

4.4. Przetargi w trakcie oceny ofert: brak 

 



4.5. Przetargi rozstrzygnięte: brak 

4.6. Przetargi unieważnione: 

a) „Zimowe utrzymanie dróg i ulic gminnych Gminy Kępno w sezonie zimowym 2018/2019” – 

okręg nr 1 

Ogłoszony: 8 listopada 2018 r., termin otwarcia ofert: 19 listopada 2018 r. 

Postępowanie zostało unieważnione w dniu 20 listopada 2018 r. na mocy art. 93 ust. 1 pkt. 1 

Pzp. W przewidzianym w specyfikacji terminie nie złożono żadnej oferty niepodlegającej 

odrzuceniu.   

 

4.7. Zapytanie ofertowe: 

a) Obsługa bankowa 

Obsługa bankowa budżetu Gminy Kępno oraz jednostek organizacyjnych Gminy zaliczanych do 

sektora finansów publicznych. Ogłoszone: 27 listopada 2018 roku, planowany termin otwarcia 

ofert: 13 grudnia 2018 roku. 

 

4.8. Zadania inwestycyjne: 

a) Zakończono budowę systemu nawodniającego boisko w Krążkowach.  

 Inwestycję wykonał Bartłomiej Cieślak prowadzący działalność gospodarczą pod nazwą: 

AQUA-TECH Bartłomiej Cieślak z siedzibą ul. Kolanowska 5, 46-024 Łubniany. Wartość 

kontraktu 38 815,19 zł.  

 

b) Klub Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów w Kępnie 

Wykonywane są prace budowlane związane z realizacją II etapu zadania inwestycyjnego pn. 

„Budowa Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów w Kępnie”.  

Roboty budowlane wykonuje Korporacja BUDONIS Sp. z o.o.  Spółka Jawna,  

z siedzibą w Kępnie. Wartość kontraktu 3 321 000,00 zł. Gmina Kępno otrzymała dotację na 

realizację inwestycji ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

Wielkopolskiego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 w kwocie 1 847 033,00 zł. Planowany 

termin zakończenia prac to 10 maja 2019 r. 

Budynek dostosowany będzie do użytkowania przez osoby o ograniczonej zdolności 

poruszania się z możliwością korzystania ze sprzętów rehabilitacyjnych oraz integracji osób w nim 

przebywających.  



 

c) Samorządowa Biblioteka Publiczna w Kępnie 

Trwają prace związane z przebudową i remontem budynku Samorządowej Biblioteki 

Publicznej w Kępnie zlokalizowanej przy ul. Kościuszki 7. Inwestycję realizuje konsorcjum firmy 

ITEO TECHNOLOGY Sp. z o.o. z Pszczyny. Kontrakt opiewa na kwotę 3 027 423 zł. Biblioteka na 

remont budynku uzyskała dofinansowanie w wysokości 1 010 229 zł w ramach Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa, organizowanego przez Instytut Książki, Priorytet 2 

„Infrastruktura Bibliotek 2016 – 2020”. Jest to zadanie „OdNowa Biblioteki – modernizacja 

Samorządowej Biblioteki Publicznej w Kępnie".  Budynek zostanie gruntowanie przebudowany. 

Wymienione zostaną instalacje: elektryczna, wodnokanalizacyjna oraz ciepłownicza. Ponadto 

wykonana zostanie nowa elewacja, dach, przebudowane zostaną pomieszczenia. Warto dodać, że 

obiekt zostanie dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych. Planowany termin zakończenia 

prac to 10 maja 2019 r. 

 

d) Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Krążkowach (budowa sali gimnastycznej). 

Wykonywane są prace budowlane związane z rozbudową Szkoły Podstawowej w Krążkowach. 

Inwestycję realizuje Andrzej  Połomski  prowadzący działalność gospodarczą pod firmą Zakład 

Projektowo-Budowlany „PROJEKTOBUD” Kępno Andrzej Połomski. Realizacja inwestycji 

dotyczy rozbudowy Szkoły o salę gimnastyczną wraz z zapleczem sanitarnym oraz wykonanie 

dwóch sal lekcyjnych. Wartość kontraktu to 3 294 233,64 zł. Planowany termin zakończenia prac - 

15 kwietnia 2020 roku. 

 



5. INFORMACJA WYDZIAŁU FINANSOWO-BUDŻETOWEGO 

DOTYCZĄCA PRAC  BURMISTRZA 

 

                  

                    W okresie sprawozdawczym Burmistrz podpisał siedem zarządzeń: 

 

1) Nr 141/2018 z dnia 14 listopada 2018 roku w sprawie przyjęcia projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kępno na lata 2019-2041. 

  

2) Nr 141/2018 z dnia 14 listopada 2018 roku w sprawie przyjęcia projektu budżetu Gminy 

Kępno na 2019 rok. 

 

3) Nr 144/2018 z dnia 23 listopada 2018 roku w sprawie powołania komisji likwidacyjnej 

składników majątku ruchomego będącego w posiadaniu Urzędu Miasta     i Gminy w 

Kępnie. 

 

Do zadań komisji należy : 

1) ocena przydatności do dalszego użytkowania zużytych lub zbędnych składników majątku 

ruchomego, w stosunku do których w trakcie przeprowadzonej inwentaryzacji, albo w toku 

bieżącej działalności Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie, zostanie stwierdzone, że nie nadają 

się one do dalszej eksploatacji ze względu na zły stan techniczny lub niemożność 

współpracy ze sprzętem typowym albo posiadają one wady lub uszkodzenia, zagrażają 

bezpieczeństwu użytkowników, całkowicie utraciły wartość użytkową, lub które są 

technicznie przestarzałe albo są zbędne, 

2) przedstawienie Burmistrzowi Miasta i Gminy Kępno propozycji dotyczących dalszego 

użytkowania albo zakwalifikowania tych składników jako zużytych lub zbędnych, z 

przeznaczeniem do zbycia lub likwidacji, 

3) dokonanie zbycia lub likwidacji składników, o których mowa w pkt 1 i 2. 

 

4) Nr 145/2018 z dnia 23 listopada 2018 roku w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji 

majątku Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie oraz Gminy Kępno, będącego w dyspozycji 

Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie. 

 

Zgodnie z jego postanowieniami zarządza się przeprowadzenie inwentaryzacji majątku 

Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie oraz Gminy Kępno, będącego w dyspozycji Urzędu 



Miasta i Gminy w Kępnie : 

 

1) w drodze spisu z natury rzeczywistego stanu ilościowego wszystkich rzeczowych                

i pieniężnych składników majątkowych, którymi dysponuje Urząd, zarówno 

zaewidencjonowanych, jak też nieobjętych ewidencją księgową, bez względu na to,                   

czy składniki te są w użyciu, czy też nie, 

 

2) w drodze potwierdzenia sald:  

a) środków pieniężnych  zgromadzonych na rachunkach bankowych, w tym lokat i 

kredytów, 

b) należności, pożyczek i zobowiązań – z wyjątkiem rozrachunków z pracownikami i 

innymi podmiotami nieprowadzącymi ksiąg rachunkowych, rozrachunków z tytułów 

publicznoprawnych, należności spornych i wątpliwych, 

c) powierzonych kontrahentowi własnych składników majątkowych, 

 

3) w drodze weryfikacji prawidłowości wynikającego z ksiąg rachunkowych stanu innych 

niewymienionych wcześniej aktywów i pasywów. 

 

Inwentaryzację w drodze spisu z natury przeprowadzi stała komisja inwentaryzacyjna, 

powołana zarządzeniem Nr 132/2015 Burmistrza Miasta i Gminy Kępno z dnia 9 września 

2015 r. 

 

Inwentaryzację, wg stanu na dzień 31 grudnia 2018 r., należy przeprowadzić do dnia                  

15 stycznia 2019 roku. 

 

Za sprawny, terminowy i prawidłowy przebieg czynności inwentaryzacyjnych 

odpowiedzialny jest przewodniczący stałej komisji inwentaryzacyjnej, który zobowiązany 

jest do przedstawienia protokołu inwentaryzacyjnego Burmistrzowi Miasta i Gminy Kępno 

w dniu 15 stycznia 2019 r. 

 

5) Nr  146/2018 z dnia 23 listopada 2018 roku w sprawie zasad rachunkowości stosowanych 

przy realizacji projektu pn. „Razem z Szansą – wzrost dostępności usług opiekuńczych i 

wsparcie opiekunów faktycznych w Gminie Kępno” nr umowy RPWP.07.02.02-30-

0031/17-00  współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020. 



 

6) Nr  147/2018 z dnia 27 listopada 2018 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 

2018 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

7) Nr  148/2018 z dnia 27 listopada 2018 roku zmieniające zarządzenie w sprawie planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Gminie 

Kępno odrębnymi ustawami na 2018 rok.   

 W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 



 

6. SPOTKANIA BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 

 

6.1. W dniu 14 listopada uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki 

Projekt Kępno Sp z o. o. Tematem posiedzenia były bieżące sprawy Spółki. 

 

Następnie wziąłem udział w happeningu ekologicznym, w którym uczestniczyły dzieci z 

przedszkoli i uczniowie szkół podstawowych z naszej gminy. Podczas akcji promującej ekologię 

wręczyłem nagrody laureatom konkursów na baner z hasłem ekologicznym oraz na wykonanie 

przedmiotu użytkowego z wykorzystaniem materiałów wtórnych. Konkursy stanowią cześć 

projektu realizowanego przez Gminę Kępno pn. „Kępno wolne od smogu, czyli upowszechnianie 

wśród mieszkańców pozytywnych zachowań przyjaznych środowisku poprzez organizację 

konkursów, konferencji i wydanie publikacji o tematyce ekologicznej”. 

 

6.2. W dniu 15 listopada uczestniczyłem w uroczystości nadania Szkole Podstawowej w 

Krążkowach imienia Ks. Zdzisława Peszkowskiego. Wydarzenie zostało połączone z 100. rocznicą 

odzyskania przez Polskę niepodległości. Na ręce dyrektor szkoły Beaty Ochnio, przewodniczący 

Rady Miejskiej Andrzej Stachowiak przekazał uchwałę nadającą szkole imię Ks. Zdzisława 

Peszkowskiego. Nowy sztandar szkoły został przekazany uczniom SP Krążkowy.  

Nauczycielom i uczniom przekazałem życzenia dalszych sukcesów oraz wytrwałości w realizacji 

zamierzeń. 

 

Tego dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej.   

 

Następnie wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w obradach sesji Rady Miejskiej. Była to 62, a 

zarazem ostatnia sesja VII kadencji Rady Miejskiej.  

 

6.3. W dniu 16 listopada spotkałem się z goszczącymi tego dnia w Gminie Kępno mieszkańcami 

Marianówki, z obwodu żytomierskiego na Ukrainie. Wizyta dwudziestu dziewięciu osób z Ukrainy 

odbyła się w ramach projektu, który Stowarzyszenie Kalisz XXI realizuje wspólnie z Senatem RP. 

Podczas wizyty goście odwiedzili ratusz, a także mieli okazję zwiedzić wieżę ciśnień, krytą 

pływalnię Qarium oraz fabryki meblowe. 

 

Następnie uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Miast Polskich w Łodzi. Podczas obrad 



opiniowane były projekty ustaw dotyczące m.in.: zmiany ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o 

podatkach i opłatach lokalnych, o zmianie ustawy – Prawo prasowe oraz emerytura bez podatku. 

Podczas posiedzenia zaopiniowane zostały projekty rozporządzeń dotyczące: sposobu udzielania i 

dokumentowania nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego, 

szczegółowych warunków, form i trybu realizacji modułu 3 wieloletniego programu rządowego 

„Posiłek w szkole i w domu”.  

 

Tego dnia mój zastępca spotkał się z przedstawicielami firmy Syngeos, która złożyła ofertę 

instalacji czujników do mierzenia zanieczyszczeń powietrza.  

 

Następnie mój zastępca uczestniczył w spotkaniu Spółki Projekt Kępno sp. z o. o., dotyczącym 

zaawansowania i oceny gotowości do otwarcia krytej pływalni.  

 

6.4. W dniu 19 listopada uczestniczyłem w pierwszej sesji Rady Miejskiej VIII kadencji samorządu 

terytorialnego. Podczas obrad złożyłem ślubowanie na funkcję Burmistrza Miasta i Gminy Kępno. 

Radni dokonali wyboru przewodniczącego oraz zastępców przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w radzie budowy budynku Samorządowej Biblioteki 

Publicznej. 

 

Następnie mój zastępca uczestniczył w konferencji pt. „Stop Smog – Kępno Wolne Od Smogu”, 

realizowanej w ramach projektu „Kępno wolne od smogu, czyli upowszechnianie wśród 

mieszkańców pozytywnych zachowań przyjaznych środowisku poprzez organizację konkursów, 

konferencji i wydanie publikacji o tematyce ekologicznej”.  

Tematyka konferencji obejmowała zagadnienia związane z niską emisją i jej wpływem 

na środowisko i zdrowie człowieka oraz możliwości i sposobów ograniczenia i eliminowania 

niskiej emisji. Dodatkowo przedstawiono problematykę prawidłowej segregacji odpadów w ramach 

nowych zasad, które będą obowiązywały na terenie Gminy Kępno od 1 lipca 2019 roku. 

 

6.5. W dniu 20 listopada prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Następnie przyjmowałem interesantów.   

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w radzie budowy spółki „Wodociągi Kępińskie” sp. z o. o. 

prowadzącej inwestycję kanalizacji miejscowości Mikorzyn oraz ulicy Wojska Polskiego.  



 

6.6. W dniu 21 listopada prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Następnie udzieliłem wywiadu radiowego dla radia Sud. 

 

Tego dnia spotkałem się z Karoliną Różewską, dyrektorem Muzeum Ziemi Kępińskiej. Spotkanie 

dotyczyło planowanego spotkania ze Zdzisławem Depczyńskim, synem Stanisława Depczyńskiego, 

który w okresie międzywojennym prowadził „Przyjaciela Ludu”. Ponadto podczas spotkania 

omówione zostały propozycje działalności Muzeum Ziemi Kępińskiej na 2019 r.  

  

W dalszej części dnia uczestniczyłem w promocji publikacji „Snutka, czyli haft ludowy 

południowej Wielkopolski”, wydanej przez Samorządową Bibliotekę Publiczną w Kępnie, 

autorstwa Magdaleny Wieczorek. Publikację dofinansowano z „Europejskiego Funduszu Rolnego 

na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich: Europa inwestująca w obszary wiejskie”. 

 

 

6.7. W dniu 22 listopada spotkałem się z Adamem Tomalkiewiczem, wspólnikiem spółki cywilnej 

Zakładu Usług Komunalnych „Caloring”. Spotkanie dotyczyło realizacji umowy w zakresie 

sprzątania miasta oraz zgłoszonych uwag w tym zakresie przez radnych i mieszkańców. W 

spotkaniu uczestniczyli: Milena Piętka, naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego oraz Robert Kula, naczelnik 

Wydziału Rozwoju. 

 

Tego dnia uczestniczyłem wraz z radnymi oraz kierownikami gminnych jednostek budżetowych w 

spotkaniu, podczas którego przedstawione zostały zasady funkcjonowania oraz zakres działania 

tych jednostek. Podczas spotkania odbyło się również pierwsze czytanie uchwały budżetowej na 

kolejny, 2019 rok.  

 

Następnie spotkałem się z Piotrem Mateckim, prezesem Akademii Piotra Reissa. Tematem 

spotkania były podejmowane przez organizacje przedsięwzięcia popularyzujące sport na terenie 

Gminy Kępno.  

 

Tego dnia mój zastępca spotkał się z Karoliną Pilarczyk – Dworaczyńską, prezesem Spółki „Projekt 

Kępno” sp. z o.o. oraz z Jackiem Stempinem, właścicielem firmy Alles Cool. Spotkanie dotyczyło 

uruchomienia lodowiska. 



 

W dalszej części dnia mój zastępca spotkał się z Natalią Śmiady architektem, która napisała pracę 

magisterską dotyczącą adaptacji kępińskiej Synagogi i przekazała egzemplarz swojej pracy. 

 

6.8. W dniu 26 listopada spotkałem się z Karoliną Pilarczyk – Dworaczyńską, prezesem Spółki 

Projekt Kępno Sp. z o.o. oraz  Wojciechem Rozdolskim w sprawie organizacji imprezy sportowej w 

2019 roku i dalszej współpracy.  

 

Następnie przyjmowałem interesantów. 

 

Tego dnia wraz z moim zastępcą spotkałem się ze Starostą Kępińskim Robertem Kieruzalem oraz  

Wicestarostą Alicją Śniegocką, którym przekazałem gratulacje w związku z wyborem na 

sprawowane funkcje.  

 

Tego dnia uczestniczyłem w przekazaniu sprzętu ratowniczego dla wszystkich jednostek OSP z 

terenu Gminy Kępno. Kwota przeznaczona na zakup sprzętu to 52 tys. zł, z czego 51 475 zł stanowi 

dotacja, a jedynie 525 zł to środki gminy. Dofinansowanie pozyskano z Funduszu Pokrzywdzonym 

oraz Pomocy Postpenitencjarnej – Funduszu Sprawiedliwości w zakresie wsparcia i rozwoju 

systemu instytucjonalnego pomocy osobom pokrzywdzonym przestępstwem. Strażacy otrzymali 

m.in: torby do ratownictwa medycznego, nosze, szyny kramera, sprzęt do oznakowania terenu 

akcji, oświetlenie oraz piły do drewna.  

 

W tym dniu mój zastępca uczestniczył w siedzibie Starostwa Powiatowego w spotkaniu 

dotyczącym powołania I zastępcy Komendanta Powiatowego Policji w Kępnie. Nominację na to 

stanowisko otrzymał podinsp. Mirosław Wiśniewski. 

 

6.9. W dniu 27 listopada prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu.   

 

Następnie wraz z Małgorzatą Fralą-Kędzior, naczelnikiem Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

spotkałem się w Muzeum Ziemi Kępińskiej ze Zdzisławem Depczyńskim, synem Stanisława 

Depczyńskiego, który w okresie międzywojennym prowadził Przyjaciela Ludu. Obecnie Z. 

Depczyński współpracuje z naszym muzeum i organizacjami historycznymi, przekazując wiele 

materiałów obrazujących historię naszego miasta i regionu. Za zaangażowanie w odkrywaniu 

historii Kępna podziękowałem darczyńcy.   

 



Tego dnia spotkałem się z Karolem Szubertem, prezesem KKS „Polonia” w sprawie 

mikołajkowych odwiedzin w kępińskim szpitalu. 

 

Tego dnia mój zastępca spotkał się z Marią Rudy, konserwatorem w Zakładzie Konserwacji 

Budynków i Detali Architektonicznych w Toruniu. Tematem spotkania były metody 

przeprowadzenia osuszenia budynków.  

 

6.10. W dniach 28 - 30 listopada wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w XXII Międzynarodowym 

Kongresie Ochrony Środowiska Envicon w Warszawie.   Podczas Kongresu mieliśmy okazje do 

wymiany doświadczeń, a także zaprezentowania swojej działalności w obszarze ochrony 

środowiska. 

 

6.11. W dniu 3 grudnia uczestniczyłem w obchodach Międzynarodowego Dnia Osób 

Niepełnosprawnych. Z tej okazji Środowiskowy Dom Samopomocy w Kępnie przygotował dla 

swoich podopiecznych wiele atrakcji, które rozpoczęły się wspólnym tańcem na kępińskim Rynku. 

 

Tego dnia spotkałem się z Dorotą Wilkoszewską, dyrektorem PKO BP. Spotkanie dotyczyło 

możliwości wynajęcia przez Gminę Kępno wolnych pomieszczeń w budynku PKO BP na potrzeby 

Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie.  

 

W dalszej części dnia przyjmowałem interesantów. 

 

Następnie uczestniczyłem w spotkaniu podsumowującym działalność Kępińskiej Rady Sportu. 

Rada działa w naszym mieście od 2015 roku. W trakcie trwania kadencji 2015-2018 członkowie 

Rady zajmowali się przede wszystkim opiniowaniem projektów zadań inwestycyjnych oraz 

wydarzeń o charakterze sportowym. Członkowie Rady aktywnie brali udział w pracach nad 

organizacją plebiscytu sportowego. Podczas spotkania przekazałem podziękowania członkom Rady 

za popularyzację sportu oraz zaangażowanie i aktywność w pracę Rady.  

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w radzie budowy spółki „Wodociągi Kępińskie” sp. z o. o. 

prowadzącej inwestycję kanalizacji miejscowości Mikorzyn oraz ulicy Wojska Polskiego.  

 

6.12. W dniu 4 grudnia spotkałem się z Andrzejem Stachowiakiem, przewodniczącym Rady 

Miejskiej. Tematem spotkania były planowane projekty uchwał pod obrady Rady Miejskiej.  

 



Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Tego dnia uczestniczyłem w konferencji prasowej dotyczącej wydanej przez Gminę Kępno książki 

autorstwa Stanisława Kowalskiego pt. „Dzieje Kępna. Od początku istnienia do 2015 r.”. Na 

wydanie książki Gmina Kępno pozyskała dotację z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 

Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez 

społeczność objęte PROW na lata 2014-2020 w kwocie 7 000,00 zł. Całkowita wartość zadania 

wynosi 11 000,00 zł. 

 

6.13. W dniu 5 grudnia uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp z o.o. Posiedzenie dotyczyło m.in. podjęcia uchwał w sprawach 

przystąpienia nowego wspólnika oraz zmiany umowy Spółki.  

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w radzie budowy inwestycji przebudowy budynku 

Samorządowej Biblioteki Publicznej.  

 

 

  

 


